
Referat fra generalforsamlingen 2021 i Marthas Have huseierforening 

 

Tid og sted: Avholdt elektronisk fra 12.april – 20.april pga Coronapandemien. 

27 huseiere har avgitt stemmer. 

Nedenfor er en oppsummering av de elektroniske besvarelsene. 

 

1. Godkjenning av møteinnkalling 
Enstemmig godkjent uten merknader. 
Unni Hoffmann enstemmig valgt som referent. 
 
2. Årsberetning og regnskap for 2020 
Enstemmig godkjent uten merknader. 
 
3. FORSLAG Ny, felles avtale for TV og bredbånd 
Forslaget er godkjent med 25 stemmer for, 2 stemmer imot. 
Telia vil gi mulighet for individuelle spesifikasjoner av bredbåndskostnaden for de som måtte ha 
behov for dette, for eksempel til arbeidsgiver. 
 
4. FORSLAG innsendte saker 
Forslaget er godkjent med 25 stemmer for, 1 stemme imot. 
Styret vil jobbe videre med en vurdering av de inkomne forslagene og kommentarene. 
 
5. Budsjett 2021 
Enstemmig godkjent uten merknader. 
 
6. Valg av styremedlemmer 
Hilde Dons Jensen enstemmig valgt som nytt styremedlem. 
 
7. Valg av kasserer og revisor 
Enstemmig godkjent uten merknader. 
Eivind Bull-Hansen fortsetter som kasserer for 2021 og Stein Sunde som revisor. 
 
 
Bestum, 25.april 2021 
Unni Hoffmann 
 

 

 

 

 


